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Referat af møde den 19. december 2019 

Tilstede: Lotte Barfoed, Lone Hedegaard, Jens Loft, Ulla Skovvart, Asbjørn Kaasgaard (ref.)  

Afbud Tage Henningsen 

  

Dagsorden 

1.Situationen i Forsvarets Ejendomsstyrelse. 

Vi har modtaget flg.  status 19. december 2019 fra Forsvaret: 

Siden vores interessentmøde i foråret 2018 har Projektbestyrelsen under ledelse af 
Forsvarsministeriet og med deltagelse af Forsvarsministeriets Ejendomsstyrelse og 
Forsvarskommandoen arbejdet med udkast til en helhedsplan for Nyholm.   
Som bekendt udarbejdes udkastet til helhedsplan for den del af Nyholm, som bevares i Forsvaret. 
Der arbejdes fortsat med udkastet til helhedsplan, og der forventes aktuelt en afklaring i løbet af 
første halvår 2020.  
Projektbestyrelsen modtager gerne evt. opdaterede eller supplerende bidrag. 
Med ønsket om en god jul og et godt nytår. 
Med venlig hilsen  
 
Niels Henrik Hedegaard  
Afdelingschef 

Forsvarsministeriet 

Program- og Investeringsafdelingen 
  

2. Initiativgruppens/Chartergruppens  foretræder/møder med Forsvarsudvalget, 

Kulturudvalget og By&Havn. 

Forsvarsudvalget kommer på rundvisning den 28  januar 2020. 
Kulturudvalget har stillet 5 spørgsmål om fremtiden for Nyholm til Kulturministeren, som har 
svarfrist  medio januar. Joy Mogensen er tilbage som minister 1. januar. 
By&Havn har vist interesse for Nyholm som del af langsigtet projekt med Refshaleøen og 
Lynetteholmen 

 
 

3.Nye initiativer 

Nyholms-pjecen er genoptrykt i 1000 eks – pris 6000 kr. 
Lone og Lotte har indhentet tilbud på studierejse til Portsmouth. Kan nok gøres for under 3000 kr. 
Vi går videre med det.. Vi orienterer Chartergruppen. 
Vi fortæller til vores kontakter om den mangelfulde vedligeholdelse /misvedligeholdelse af  de 
fredede bygninger på Nyholm, som Forsvarets Ejendomsstyrelse burde have taget sig af. 
Kontakter  i Københavns Kommune orienteres om Kulturudvalgets spørgsmål vdr. Nyholm  
 


